
 Jamie Stewart, Samuel Goodine, Noah Riggs, John Siddall
Coach: Jeff Stewart

March 2024

Newsletter

2024 NB Junior Women Champions

2024 NB Junior Men Champions

Melodie Forsythe, Paige Brewer, Caylee Smith, Rebecca Watson, 
Coach: Wayne Tallon



Presidents Message

Newsletter

Would you like to make a positive impact on curling in the province? Are you the type that likes to get
involved?  Curling NB is seeking candidates for three board positions at our upcoming annual meeting
on May 5th. For questions and expressions of interest please contact Marg Maranda at
nbca@nb.sympatico.ca

Congratulations to our 2024 NB U21 Junior Champions, Team Forsythe and Team Stewart, who will be
representing NB at the New Holland Canadian Juniors in Fort McMurray, Alberta, Mar 24-31st. Both
Teams fought hard at our Provincial Championships and came out on top. They will be wonderful
representatives of our province. We wish them good luck, good curling and enjoy the experience.

We are very proud of the curling team from Curl Moncton who were Gold Medal winners at the 2024
Special Olympics Canada Winter Games in Calgary. Congratulations! 

A very successful 2024 Huplaso Curling Club Championship was held in Bathurst/Beresford with Team
Webb and Team Lacey both from TSA winning the top spot. They will be representing NB at the
National Championships in the fall.  The Club Division winners were Team Riordon from Beresford and
Team Tallon from CWC. The Host Committee ran a great event for the 26 Teams participating,
including many social activities. Everyone had a wonderful time. A special thanks to Huplaso and all
the local sponsors for their support. 

The 2024 U15 Kenny Coates Bonspiel was held at TSA on Feb 9-11th. This was the 26th year that this
event has taken place in memory of Kenny who was an avid junior curler in NB. Twenty-four teams
participated in Boys, Girls, and Mixed Divisions. Lots of fun was had by all and many thanks to the
organizing committee for a great job!

We wish our NB Wheelchair Curling Team all the best in Moose Jaw, SK as they represent us at the
2024 Canadian Wheelchair Championships. We will be cheering you on!  

Congratulations to UNB’s women’s team on winning the AUS Curling Championships. They will be
joined by fellow NB teams, Mount A women and the UNB men at the 2024 U SPORT Championships
being held at the Aitken University Centre and CWC, Mar 12-16thin Fredericton.

March will be a very busy month in Fredericton as immediately following the University Games will be
the 2024 Canadian Mixed Doubles Championships, Mar 17-22nd.  Team Adams/Robichaud will be
representing NB so be sure to cheer them on. Then March 22-24th will be the NB Little Rocks
Jamboree #2 where our little rocks will get to experience Arena curling and the Provincial Finals of the
Hit Draw Tap will take place on Mar 23rd. 

Curl Moncton will be host to the Atlantic U15 Rockfest on Mar 28-30th with curlers from NB, NS, NFLD
and PEI participating. 

Curl Moncton will also Host the 2024 NB Curling Hall of Fame induction Ceremony on May 4th. See
below in the newsletter for this year’s inductees. 

If you have any news to share with our curling community, send an Email to:
Nbcanewsletter@gmail.com or your Zone Director.

Yours in curling
Gail Samaan, Curling NB President

mailto:nbca@nb.sympatico.cxa
mailto:nbcanewsletter@gmail.com
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Newsletter

Aimeriez-vous avoir un impact positif sur le curling dans la province ? Êtes-vous du genre à vous
impliquer?  Curling NB est à la recherche de candidats pour trois postes au conseil d'administration
lors de notre prochaine assemblée annuelle qui aura lieu le 5 mai. Pour toute question ou tout intérêt,
veuillez communiquer avec Marg Maranda à nbca@nb.sympatico.ca.

Félicitations à nos champions juniors U21 du Nouveau-Brunswick 2024, l'équipe Forsythe et l'équipe
Stewart, qui représenteront le Nouveau-Brunswick aux Championnats canadiens juniors New Holland à
Fort McMurray, en Alberta, du 24 au 31 mars. Les deux équipes se sont battues avec acharnement lors
de nos championnats provinciaux et sont arrivées en tête. Elles seront de formidables représentantes
de notre province. Nous leur souhaitons bonne chance, bon curling et bonne expérience.

Nous sommes très fiers de l'équipe de curling de Curl Moncton qui a remporté la médaille d'or aux Jeux
olympiques spéciaux d'hiver du Canada 2024 à Calgary. Félicitations !

Le Championnat 2024 des clubs de curling Huplaso s'est déroulé avec beaucoup de succès à
Bathurst/Beresford. Les équipes Webb et Lacey, toutes deux de TSA, ont remporté le championnat.  
Elles représenteront le Nouveau-Brunswick aux championnats nationaux à l'automne.  Les gagnants de
la division des clubs étaient l'équipe Riordon de Beresford et l'équipe Tallon de CWC. Le comité
d'accueil a organisé un excellent événement pour les 26 équipes participantes, y compris de
nombreuses activités sociales. Tout le monde s'est bien amusé. Nous remercions tout particulièrement
Huplaso et tous les commanditaires locaux pour leur soutien.

Le Bonspiel 2024 U15 Kenny Coates a eu lieu à TSA du 9 au 11 février. C'était la 26e année que cet
événement avait lieu en mémoire de Kenny qui était un joueur de curling junior passionné au N.-B.
Vingt-quatre équipes ont participé dans les divisions garçons, filles et mixtes.  Tout le monde s'est bien
amusé et nous remercions le comité organisateur pour son excellent travail !

Nous souhaitons à l'équipe de curling en fauteuil roulant du Nouveau-Brunswick tout le succès espéré
à Moose Jaw, en Saskatchewan, alors qu'elle nous représentera aux Championnats canadiens de curling
en fauteuil roulant de 2024. Nous vous encouragerons !  

Félicitations à l'équipe féminine de l'UNB qui a remporté les Championnats de curling de l'AUS. Elles
seront rejointes par d'autres équipes du Nouveau-Brunswick, les femmes de Mount A et les hommes de
l'UNB, aux Championnats U SPORT de 2024 qui se tiendront au Centre universitaire Aitken et au CWC,
du 12 au 16 mars à Fredericton.

Le mois de mars sera très occupé à Fredericton, car immédiatement après les Jeux universitaires se
tiendront les Championnats canadiens de double mixte 2024, du 17 au 22 mars.  L'équipe
Adams/Robichaud représentera le Nouveau-Brunswick, alors ne manquez pas de les encourager.
Ensuite, du 22 au 24 mars, il y aura le NB Little Rocks Jamboree #2 où nos petits pierres pourront faire
l'expérience du curling en aréna et les finales provinciales du Hit Draw Tap auront lieu le 23 mars.

Curl Moncton sera l'hôte du Atlantic U15 Rockfest du 28 au 30 mars, auquel participeront des curleurs
du Nouveau-Brunswick, de la Nouvelle-Écosse, de Terre-Neuve-et-Labrador et de l'Île-du-Prince-
Édouard. 

Curl Moncton sera également l'hôte de la cérémonie d'intronisation au Temple de la renommée du
curling du Nouveau-Brunswick 2024 le 4 mai. Voir ci-dessous dans le bulletin pour les intronisations de
cette année. 

Si vous avez des nouvelles à partager avec notre communauté de curling, envoyez un courriel à :
Nbcanewsletter@gmail.com ou à votre directeur de zone.

Le curling à votre service
Gail Samaan, présidente de Curling NB

http://nbca/
mailto:nbcanewslatter@gmail.com


USport-CCAA College Championship Gage
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Check the Curling NB Website Calendar for details. 

What’s Happening in March 

nbcurling.com
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St. Paddy’s Day Ladies Funspiel

Girls Rock 
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2024 NB Seniors Championships 
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St. Stephen Corporate Funspiel
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CWC Glow Curling Year End

2024 NB Mixed Championship
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Provincial Champions 

Carol Webb, Heather Munn, Michaela
Downey, Kim Dow

2024                      Curling Club Champions

Jeff Lacey, Mitch Downey, Peter Case,
Nick Munn

Anna Riordon, Holly Kodors,
Giselle Arseneault,

Natalie Deveaux

Loris Elliott, Ben McNamara, 
Dan Lister, Wayne Tallon

Club Division Winners 



Teams/ Équipe

Mike Dobson

Newsletter
Curling NB  Hall of Fame 

Athletes/ Athlète

Builders-Bâtisseur

Team Mable Deware 1963

Grant Odishaw Sheri Stewart

Team Melissa McClure 1998

Les Harrison

May 4th, 2024

Billets/Tickets
 Curl Moncton (506) 857-
4285 ( etransfer available 

Or your local Club

Celebrate our-Celébré notre 
2023 Inductees!

Curl Moncton

Saturday, Samedi
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Announcements

Adam Vriesendorp, David Bourgeois, Cameron
Albert, Luc Leblanc, Kenny Babineau,.  
Coaches: Frank Bourgeois, Tamlin Alb.

2024 Special Olympics 
Canada Winter Games 

Good Luck in Moose Jaw, SK 
at the

 2024 Canadian Wheelchair
Championships 

Michael Fitzgerald, Sarah Benevides,
James O’Hara, Elaine Mazerolle

Congratulations on your
Gold Medal Win !

Good Luck to our three NB
teams at the U SPORTS

Canadian Championships in
Fredericton ! 
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Announcements 

For details: 
Brokerlink.ca/curlingNB

For details: 
https://www.brokerlink.ca/contest-rules/2024-grand-group-giveaway

BrokerLink Insurance offers NB Curling members exclusive discounts on home and auto insurance.
Through this group insurance program, members benefit from comprehensive coverage, superior

customer service, and insurance that is customized to fit your needs.

Get a quote on home or auto insurance with BrokerLink, and you could win 1 of 4 cash prizes of $5,000.
Don’t miss your chance to save on insurance and win some cash in the Grand Group Giveaway! The first

draw will be held in April!

BrokerLink is excited to announce the 2024 Grand Group Giveaway!

As a member of
Curling NB if you

apply for a quote you
are eligble for this

draw. 

A special Thanks to Huplaso for their sponsorship! 
A very successful 2024 Huplaso NB Curling Club Championship
was held at the Bathurst and Beresford Curling Clubs. Thanks to
the Host Committee as well as their local sponsors. Great Job ! 

https://www.brokerlink.ca/insurance/groups/new-brunswick-curling-association
https://www.brokerlink.ca/insurance/groups/new-brunswick-curling-association
https://www.brokerlink.ca/insurance/groups/new-brunswick-curling-association
https://www.brokerlink.ca/contest-rules/2024-grand-group-giveaway
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Youth Development 

The Curling NB event will be at TSA
March 16th from 1:00-4:00 PM.

Curl Canada is hosting 4 Regional Rockfest events
across the country for U15 curlers.  Curlers
download the Curl Canada Singles App and
perform a series of shots (hot shots) and get
scored. The top 11 female and 11 male curlers in
NB will advance to the Atlantic Regional. The
Regional event will include a singles playoff,
games using the new triples format and a
development clinic. 
We are proud to announce that NB will be hosting
the first Atlantic Regional. This inaugural event
will be held at Curl Moncton Mar 28-30. See your
Club Junior Coordinator for details on how to
qualify for this event.  RockFest 2024

The Finals will be held

March 23rd at the Little

Rock Jamboree in

Fredericton .

https://www.curling.ca/youthcurling/u-15-rockfest/
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2024 U15 Kenny Coates 

Darari Rouselle, Maxime Lavoie, Sam Worden, Aria Goodine
Coach: Kevin Kelley

Sophie Duplessis, Kaleb Toth, Liam Ripley, Eaden
Legere

Coach: Sarah Duplessis

Casey Smith, Katie Ellard, Mary-Jayne Nealis,
Madelyn Tubb 

Coach: Derek Ellard 

Girls Winners Boys Winners 

Mixed  Winners

Youth Development 
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Around the Province

Sussex Buttermilk 

Team McCurdy Sturling Cash Spiel

Draw A Randi Griffin/ Paul Hawkins
2nd: Sue Ans/Kevin Ans Draw B Fred Butler/Joe McNultry 2nd:Steve Murray/Harold Smallwood 

Al Smith Memorial Kids in the House

TSA Queen of Hearts Bonspiel.

Raised $1000.00 for Sophia Recovery Centre 

TSA Battle of the Sexes 

The women were the 2024 Champs! 


